
vragen van zo-even bleek dat
minister Nawijn de wens van een
kamermeerderheid naast zich
neerlegt om weer opvang te gaan
bieden aan asielzoekers die na de
eerste beslissing in de 48-uurs-
procedure beroep hebben aangete-
kend. Ik vond dat zeer onbevredi-
gend en ben nu gedwongen om
middels een motie de minister op
andere gedachten te brengen. Ik
verzoek de voorzitter, mij in de
gelegenheid te stellen die motie in te
dienen tijdens een kort spoeddebat.
Aangezien voor asielzoekers die
worden bedreigd met op straat
zetten, elke dag telt, vraag ik ook om
dat debat vandaag nog te houden.

De voorzitter: Gezien de agenda
van vandaag – ik zie echt aankomen
dat het verschrikkelijk laat gaat
worden vannacht – heb ik grote
aarzeling om nog iets toe te voegen
aan de agenda van vandaag, hoe
spoedeisend het ook is. Mijn voorstel
is om het zeer korte debat aan de
agenda van morgen toe te voegen.

Mevrouw Halsema (GroenLinks): Ik
zal mij daar gezien de agenda onder
protest bij neerleggen.

De voorzitter: Ik stel voor, het door
mevrouw Halsema aangevraagde
spoeddebat morgen te houden.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Er zal voor het
spoeddebat een spreektijd gelden
van een minuut.

Mevrouw Halsema (GroenLinks):
Voorzitter...

De voorzitter: Anderhalf.

Mevrouw Halsema (GroenLinks):
Twee.

De voorzitter: Ik leg mij daar onder
protest bij neer.

Het woord is aan mevrouw
Huizinga-Heringa.

Mevrouw Huizinga-Heringa
(ChristenUnie): Voorzitter. Wij
hebben begrepen dat de Luchthaven
Lelystad zijn maximale gebruiks-
ruimte voor dit jaar heeft verbruikt
en daarom voor de rest van het jaar
op slot zou moeten gaan. De
inspectie van Verkeer en Waterstaat
is coulant geweest en heeft een
beperkt aantal vluchten toegestaan.

Ons bereiken echter berichten dat
ondernemers op de luchthaven van
plan zijn, de zaak op de spits te
drijven en dat zij gewoon doorgaan
met hun normale schema. Wij
verzoeken de minister van Verkeer en
Waterstaat, een brief aan de Kamer
te sturen waarin uitleg wordt
gegeven over de exacte stand van
zaken op de luchthaven voor de rest
van dit jaar en wordt ingegaan op de
handhavingsaspecten. Wij zouden
die brief graag voor het algemeen
overleg van 12 december krijgen,
zodat er dan nog over kan worden
gesproken.

De voorzitter: Gelijke monniken,
gelijke kappen. Dit is weer gericht op
een algemeen overleg, dus ook in dit
geval verwijs ik u naar een proce-
dure via de commissie, waar het echt
heel snel kan worden geregeld. Wij
hebben alerte griffiers en nog
alertere voorzitters.

Mevrouw Huizinga-Heringa
(ChristenUnie): Ik wil daarover toch
nog een opmerking maken. Het gaat
over de laatste maand van het jaar.
Als die informatie niet op tijd komt,
is het mosterd na de maaltijd.

De voorzitter: Het gaat echt niet
minder snel via de commissie dan
hier.

Mevrouw Huizinga-Heringa
(ChristenUnie): Er moet dan nog naar
worden gekeken.

De voorzitter: Dat kan.

Mevrouw Huizinga-Heringa
(ChristenUnie): Als de zaak duidelijk
is, is de maand december al voorbij
en is de zaak achterhaald. Dit lijkt mij
een spoedeisend geval.

De voorzitter: Commissies kunnen
ook spoedeisende dingen doen; dat
is mijn punt.

De heer Hofstra (VVD): Voorzitter.
Morgenvroeg is er een procedure-
vergadering van de vaste commissie
voor Verkeer en Waterstaat.
Volgende week is er een algemeen
overleg over dit onderwerp.

Mevrouw Huizinga-Heringa
(ChristenUnie): En daarom zouden
wij graag van tevoren...

De voorzitter: Nee, wij gaan nu
geen procedurevergadering van de

commissie houden. Ik heb mevrouw
Huizinga-Heringa verwezen naar de
commissie en de heer Hofstra heeft
er een opmerking over gemaakt. Ik
suggereer de commissie om die
procedure te vervroegen, meteen na
de stemmingen. Dat is echter aan de
commissie.

De heer Van Heemst had zich
opgegeven; hoe heb ik hem kunnen
vergeten. Het woord is aan de heer
Van Heemst.

De heer Van Heemst (PvdA):
Voorzitter. Bij het mondelinge
vragenuurtje hebben wij bescheiden
aandacht kunnen besteden aan een
groot probleem, het geweld
waarmee leerlingen in het middel-
baar beroepsonderwijs te maken
hebben. Daarbij bleek dat aan de
minister van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschappen een rapport is
aangeboden over de veiligheids-
monitor, waarin dit probleem in kaart
is gebracht. Ik zou die monitor graag
ontvangen, voorzien van een
inhoudelijke reactie van de ministers
van Onderwijs, Cultuur en Weten-
schappen, van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties en van Justitie.
Dit verzoek doe ik mede namens de
heer Dittrich.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit gedeelte van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet, in het bijzonder naar de
ministers van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschappen, van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties en van
Justitie.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde zijn de stemmingen
over moties, ingediend bij het debat
over de Meststoffenwet, te weten:
- de motie-Koopmans c.s. over een
actieprogramma voor vastgestelde
intrekgebieden (28385, nr. 4);
- de motie-Koopmans c.s. over
verlaging van het excretieforfait
(28385, nr. 5);
- de motie-Koopmans c.s. over een
monitoringsprogramma voor de
kwaliteit van het oppervlaktewater
(28385, nr. 6);
- de motie-Van den Brand/Tichelaar
over het naleven van de nitraat-
richtlijn (28385, nr. 7);
- de motie-Van den Brand c.s. over
fosfaatverzadigde gronden (28385,
nr. 8);
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- de motie-Van den Brink c.s. over de
Minas-aangifte (28385, nr. 9);
- de motie-Van den Brink c.s. over
het in Minas opnemen van de
mineralenvoorraden (28385, nr. 10);
- de motie-Van der Vlies c.s. over het
terugbrengen van het percentage
(28385, nr. 11).

(Zie vergadering van 26 november
2002.)

De voorzitter: Ik geef gelegenheid
tot het afleggen van stemverklarin-
gen vooraf.

©

De heer Tichelaar (PvdA): Voorzitter.
Mijn stemverklaring heeft betrekking
op de motie op stuk nr. 6. De
Nederlandse regering voert
momenteel zware onderhandelingen
in Brussel over het Nederlandse
mestbeleid. De voortekenen zijn
slecht. De kans is groot dat het
Nederlandse beleid niet de goedkeu-
ring krijgt van Brussel. Dit zal grote
gevolgen hebben voor de Neder-
landse veehouderij. Tegelijkertijd
wordt er in de Kamer gestemd over
een generieke bevriezing van de
mestnormen 2003-2004, zo kan men
lezen in de motie op stuk nr. 6.

In het licht van de aanscherping
die Brussel wenst, is dit naar de
mening van de Partij van de Arbeid
onbegrijpelijk en vooral onverant-
woordelijk. De roekeloze opstelling
van de coalitiepartijen leidt tot grote
gevaren voor de Nederlandse
veehouderij en tot irritatie bij de
Europese Commissie, hetgeen ook al
merkbare gevolgen heeft voor
andere dossiers. De Partij van de
Arbeid zal derhalve tegen de motie
op stuk nr. 6 stemmen.

©

De heer Van den Brand (Groen-
Links): Voorzitter. Bij het eventueel
aannemen van de motie-Koopman
op stuk nr. 6 spelen wij met Brussels
vuur. Mijn fractie heeft grote zorgen
over de boemerang die daarna uit
Brussel zal terugkomen, ook naar de
agrarische sector. Wij lopen
bovendien kans het beetje krediet dat
wij nog hebben in Brussel te
verspelen, net zoals Tichelaar al zei,
met repercussies op de andere
dossiers. Met VVD-gedeputeerde
Hans Boxem uit Gelderland, die
vandaag in het Agrarisch Dagblad
daar aardige dingen over zegt,

zeggen wij tegen de coalitiepartijen:
keer terug op uw schreden! Wij
zullen tegen stemmen.

©

De voorzitter: Ik wijs erop dat de
Groep Wijnschenk afwezig is.

In stemming komt de motie-
Koopmans c.s. (28385, nr. 4).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de VVD, Leefbaar Nederland, het
CDA, de Groep De Jong, de
ChristenUnie, de SGP en de LPF voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is aangenomen.

In stemming komt de motie-
Koopmans c.s. (28385, nr. 5).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de VVD, Leefbaar Nederland, het
CDA, de Groep De Jong, de
ChristenUnie, de SGP en de LPF voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is aangenomen.

In stemming komt de motie-
Koopmans c.s. (28385, nr. 6).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de VVD, Leefbaar Nederland, het
CDA, de Groep De Jong, de
ChristenUnie, de SGP en de LPF voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is aangenomen.

In stemming komt de motie-Van den
Brand/Tichelaar (28385, nr. 7).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA en D66
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-Van den
Brand c.s. (28385, nr. 8).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, D66 en
de ChristenUnie voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Van den
Brink c.s. (28385, nr. 9).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de VVD, Leefbaar Nederland, het
CDA, de Groep De Jong, de SGP en
de LPF voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Van den
Brink c.s. (28385, nr. 10).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de VVD, Leefbaar
Nederland, het CDA, de Groep De
Jong, de ChristenUnie, de SGP en de
LPF voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Van der
Vlies c.s. (28385, nr. 11).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de VVD, het CDA, de Groep De Jong,
Leefbaar Nederland, de SGP, de
ChristenUnie en de LPF voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over moties, ingediend bij het debat
over Sport, te weten:
- de motie-Verbeet/Th.C. de Graaf
over het aflossen van studieschulden
door het verrichten van vrijwilligers-
werk (28600-XVI, nr. 31);
- de motie-Verbeet c.s. over
vrijwilligerswerk door jongeren
(28600-XVI, nr. 32);
- de motie-Verbeet/Rijpstra over het
behalen van een scheidsrechters-
diploma door leerlingen van het
voortgezet onderwijs (28600-XVI, nr.
33);
- de motie-Verbeet c.s. over de
specifieke uitkering voor het
bevorderen van zwemmen (28600-
XVI, nr. 34);
- de motie-Rijpstra/Verbeet over de
verstrekking van sporthulpmiddelen
(28600-XVI, nr. 35);
- de motie-Rijpstra/Atsma over taken
en verantwoordelijkheden van de
sportkoepels (28600-XVI, nr. 36);
- de motie-Atsma c.s. over fiscale
belemmeringen voor sportbeoefe-
ning (28600-XVI, nr. 37);
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